
Referat af bestyrelsesmøde den 3. februar 2015. 

 
Fremmødte: Abdullatif, Kai, Walid, Mohsen, Ernst Tost, René og Anita. 

 

Ikke tilstede: Atef og Benjamin. 

 

Ordstyrer: Abdullatif 

Referent:  Anita 

 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 

Vi har modtaget besked fra Hans Majlinder ( fra selskabsbestyrelsen i Ringsted Boligselskab) om, 

at selskabet lægger pengene ud, for en ingeniørrapport.  

 

Orientering fra formanden:      

 

Vi har modtaget den nye kontrakt fra Dansk Kabel TV, men der mangler nogle punkter i 

kontrakten, som var aftalt på mødet med dem. Abdullatif vil kontakte Dansk Kabel TV for et nyt 

møde, så vi kan få detaljerne på plads. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

Den nye SMS Service er startet op, samt ejendomskontorets nye telefon nr., og det fungerer fint. 

René har undersøgt priser på noget nyt kunst, pris ca. 4000,00 kr. Vi besluttede, at René og Kai 

køber det ind. 

Der er problemer med musik anlægget i beboerhuset, forstærkeren er muligvis ikke stærk nok, og vi 

skal muligvis bruge nogle nye højtalere. 

 

Klubber og aktiviteter, samt nyt fra Parkrådet: 

 

Abdullatif og Mohsen har deltaget i akvarieklubbens generalforsamling, hvor de har talt om regler 

ang. klubber. Vi har modtaget deres referat. 

René har kigget på vinduerne i Familie/Kulturklubben, tætningslisterne skal udskiftes. 

 

Fastelavnsfesten bliver den 15. februar 2015, kl. 12.00 i beboerhuset 

 

Anita orienterede om det sidste Parkrådsmøde den 27. januar 2015. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 17. marts 2015, kl. 18.00. 

 


